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Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Pkt. 9 med drøftelse og godkendelse af uddannelsesredegørelse for 

Medicinuddannelsen 2024 udskydes til mødet i maj. 

 

2. Godkendelse af referat 

 

Studienævnet godkendte referatet fra mødet d. 6. marts 2024.  
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SIDE 2 AF 4 3. Oplæg om resultater på undersøgelse: Lægestuderendes og 

nyuddannede lægers diversitetskompetencer og forekomst af 

oplevet diskrimination v. Janne Sørensen og Allan Krasnik (30 

min.) 

 

Janne Sørensen og Allan Krasnik holdt oplæg. 

 

Studienævnet fandt oplægget både interessant og relevant. Der var enighed 

om at invitere Janne og Allan med til et studienævnsmøde i løbet af 

efteråret/vinteren, når de er nået længere i deres undersøgelse.  

 

4. Meddelelser fra studieleder 

 

Torben gav udtryk for, at det havde været et godt studienævnsseminar i 

Odense, hvor opfølgning på evaluering bl.a. havde været på programmet.  

Ansøgningstallene til Medicinuddannelsen i Køge er med ca. 1300 ansøgere 

meget tilfredsstillende.   

 

Studieordningsrevision:  

- Karina og Torben har kigget på kurset Lægeliv og Sundhedsvæsnet 

igen, og lægger nu op til, at førstehjælp rykkes fra TPK til Lægeliv 

og Sundhedsvæsnet. Dette blev godkendt af studienævnet.  

- Oplæg til at CAMES udgår fra 1. semester KA, for bl.a. at sikre at 

de diagnostiske fag får mere tid og plads. Studienævnet godkendte at 

gå videre med dette arbejde. 

- I arbejdet med studieordningsrevisionen, har man fundet ud af, at de 

to skriftlige eksamener i intern medicin og kirurgi på 1. og 2. 

semester KA er meget identiske, hvilket bl.a. gør, at de studerende 

tager de to eksamener samtidig. Herudover ser Torben gerne, at der 

bliver kigget nærmere på at reducere tiden af de to skriftlige 

eksamener – evt. også kigge nærmere på at ændre eksamensform. 

Studienævnet godkendte at gå videre med dette arbejde.   

 

5. Personsager 

 

Studienævnet behandlede sagen. Fortroligt punkt.  



 

 

SIDE 3 AF 4  

6. Godkendelse af nye valgfag på Sundhedsfaglig 

kandidatuddannelse 

• Pharmacoepidemiology: 

kurser.ku.dk/coursepreview/99020/en-GB  

 

• Migration, diversity and health: 

kurser.ku.dk/coursepreview/96135/en-GB 

 

• Mixed methods in Public Health: 

kurser.ku.dk/coursepreview/98766/da-DK 

 

 

Studienævnet godkendte de nye valgfag på Sundhedsfaglig 

kandidatuddannelse.  

 

 

7. Drøftelse og godkendelse af undervisningsevaluering og ABC-

kategorisering for efteråret 2023, BA og KA medicin  

 

Oversigter over ABC-kategorisering af kurser på medicin BA og KA 

erstatter i udfyldt udgave referat fra SN-møde ift. punktet om godkendelse 

af ABC-kategoriseringer.  

 

BA: 

Studenter- og konkurrencepræget stress fyldte en del på 3. semester, hvor 

særligt udenadslære er en stressfaktor for mange studerende. 

 

KA: 

IKM vil gerne gøre noget ved den lave svarprocent. Der er ikke de store 

udsving ift. sidste semester. 

Der har været to henvendelser i evalueringen, som IKM er gået videre med 

på afdelingsniveau. 
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SIDE 4 AF 4 8. Drøftelse af dimittendundersøgelse, Medicin BA og KA 2023 

 

Studienævnet nåede ikke dette punkt. Det vil blive drøftet på mødet i maj 

ifm. uddannelsesredegørelsen.  

 

9. Drøftelse og godkendelse af uddannelsesredegørelse for Medicin 

2024 

 

Punktet blev udskudt til mødet i maj. 

 

10. Drøftelse af central bevilling til udvikling af initiativer i engelsk 

til studerende og tysk og fransk som tillægskompetence 

 

Der var ikke argumenter imod at skulle understøtte bedre akademisk 

engelsk. Særligt på kurset Medicinsk dataforståelse på den nye 

bachelorstudieordning samt på bachelorprojektet kunne det være interessant, 

at understøtte de studerendes engelskkompetencer. Studienævnet drøftede 

dog også, om det er undervisernes ansvar og hvilke ressourcer det vil kræve.  

 

11. Evt. 

 

 


	Til stede
	Dagsorden

